
 
STAROSTA STALOWOWOLSKI 

         Stalowa Wola, 3 sierpnia 2023 r. 

OZK.0003.7.2023.JT/5 

 

 

Pan  

Dariusz Bańka  

Radny Rady  

Powiatu Stalowowolskiego 

 

 

W związku z Pana interpelacją, dotyczącą dwóch inwestycji drogowych mających przebiegać 

przez miejscowość Brandwica, tj. budowy drogi S74 i przebudowy drogi wojewódzkiej 855 

informuję, że skierowałem stosowne pisma do Dyrektora Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad w Rzeszowie oraz Dyrektora Naczelnego Podkarpackiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Rzeszowie, w załączeniu przekazując w/w interpelację. W dniu 11 lipca 2023 r. 

otrzymałem odpowiedź od Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad  

w Rzeszowie, zawierającą informacje i wyjaśnienia dotyczące budowy drogi S74. Oddział 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Rzeszowie poinformował, że w 2023 r. nie jest 

planowana budowa drogi ekspresowej S74 na odcinku od Opatowa do Niska, w tym również  

w miejscowości Brandwica. Z treści odpowiedzi wynika też, że realizacja tej inwestycji odbędzie 

się w późniejszym terminie.  

Ponadto zawiadamiam, iż do chwili obecnej nie otrzymałem od Podkarpackiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Rzeszowie żadnej odpowiedzi związanej z przedmiotem złożonej przez 

Pana interpelacji.  

W związku z powyższym, w załączeniu przekazuję kopię odpowiedzi udzielonej przez 

Oddział Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Rzeszowie, dotyczącej budowy drogi 

S74.  

    

      Z poważaniem  

 

      Janusz Zarzeczny 

     Starosta Stalowowolski 
        (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 

 

Załączniki: 

1 x kopia pisma Oddziału GDDKiA 

w Rzeszowie.  

 

Otrzymują: 

1 x Adresat. 

1 x Aa. 


